

Date: 9 October 2025
REF: CCG/055/2025

التاريخ : 9 أكتوبر 2025
الإشارة : CCG/055/2025

Sirs, Boursa Kuwait
Sirs, Capital Markets Authority

السادة/ بورصة الكويت المحترمين
السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

According to chapter four (Disclosure of Material Information) of module ten (Disclosure and Transparency) of CMA Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها.

We would like to announce that our bank has successfully established Certificates of Deposit program with a total value of one billion US dollars (or its equivalent in other currencies). The CDs may be issued at a discount or at a premium or may bear fixed or floating rate interest, or a combination thereof, noting that the tenor of the CDs will not be less than 1 week and not greater than 5 years.

نود الإعلان أن مصرفنا قد أنشأ برنامج شهادات الإيداع بقيمة واحد مليار دولار أمريكي (أو ما يعادله من العملات الأخرى) وسيتم إصدار الشهادات بخصم أو علاوة أو بفائدة ثابتة أو متغيرة أو مزيج منهما علماً أن فترات أجل الشهادات لن تقل عن 1 أسبوع ولن تزيد عن 5 سنوات.

It is also noted that the required regulators' approval has been obtained in this regard, and the information memorandum related to the certificates program has been prepared, along with the execution of the necessary agreements to establish the program.

علماً أنه قد تم أخذ موافقة الجهات الرقابية المطلوبة بهذا الخصوص والانتهاء من إعداد مذكرة المعلومات المتعلقة ببرنامج الشهادات و عقد الاتفاقيات المطلوبة لإنشاء البرنامج.

Kindly find attached Annex No. (10) The Material Information Disclosure Form.

ونرفق لكم ملحق رقم (10) نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

مع أطيب التمنيات،

تميم الميعان
مدير عام الالتزام والحوكمة

Tamim Al-Mean
GM – Compliance & Corporate Governance





Annex (10)	Disclosure of Material Information Form
Date	9 th October 2025
Name of the listed company	Commercial Bank of Kuwait (K.P.S.C)
Material information	Establishment of Certificates of Deposit program with a total value of one billion US dollars (or its equivalent in other currencies). Key Features of the Program: Total Program Value: USD 1 billion (or its equivalent in other currencies). Term of the CDs: The tenor of the CDs shall be not less than one week and not greater than five years. Yield Basis: The CDs may be issued at a discount or at a premium or may bear fixed or floating rate interest, or a combination thereof. Denomination of the CDs: US\$500,000, €500,000, £100,000, ¥100,000,000, CHF500,000 and CNY1,000,000. The minimum denominations of CDs denominated in other currencies will be in accordance with any applicable legal and regulatory requirements. Selling CDs: Kuwait & International Market, as offers and sales of CDs and the distribution of the Information Memorandum and other information

ملحق رقم (10)	نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
التاريخ	9 أكتوبر 2025
اسم الشركة المدرجة	البنك التجاري الكويتي (ش.م.ك.ع)
المعلومة الجوهرية	إنشاء برنامج شهادات إيداع بقيمة إجمالية تبلغ مليار دولار أمريكي (أو ما يعادله بالعملة الأخرى). الخصائص الأساسية للبرنامج: القيمة الإجمالية للبرنامج: مليار دولار أمريكي (أو ما يعادله بعملة أخرى). مدة شهادات الإيداع: يجب ألا تقل مدة شهادات الإيداع عن أسبوع واحد وألا تزيد عن خمس سنوات. أساس العائد: يمكن إصدار شهادات الإيداع بخصم أو علاوة أو بفائدة ثابتة أو متغيرة أو مزيج منهما. فئات شهادات الإيداع: 500,000 دولار أمريكي، 500,000 يورو، 100,000 جنيه إسترليني، 100,000,000 ين ياباني، 500,000 فرنك سويسري و 1,000,000 يوان صيني. يكون الحد الأدنى لفئات شهادات الإيداع المقومة بعملة أخرى متوافقاً مع أي متطلبات قانونية وتنظيمية سارية. بيع شهادات الإيداع: الكويت والأسواق العالمية، حيث تخضع عروض وبيع شهادات الإيداع وتوزيع مذكرة المعلومات والمعلومات الأخرى المتعلقة بالبنك وشهادات الإيداع لقيود معينة ووفقاً



	relating to the Bank and the CDs are subject to certain restrictions and implementation of the applicable laws and regulations in any jurisdiction in which it may offer. Form of CDs: Registered format. Credit Rating: The program is expected to be credit rated. Listing: The CDs will not be listed, or admitted to trading, on any stock exchange. Arranger & Dealers for the program: Mizuho International plc. Also the Bank appointed: • AFS Interest B.V. • DBS Bank Ltd. • ING Bank N.V. • Nomura International plc. • Standard Chartered Bank, As Dealers for the CDs to circulate the Information Memorandum to potential purchasers.	للقوانين واللوائح المعمول بها في أي من الأسواق التي قد يتم فيها عرض الشهادات للبيع . طبيعة الشهادات: شهادات مسجلة. التصنيف الائتماني: من المتوقع أن يتم تصنيف البرنامج ائتمانياً. الإدراج: لن يتم إدراج شهادات الإيداع أو قبولها للتداول في أي بورصة. منظم البرنامج والموزعون: Mizuho International plc. كما عين البنك: • AFS Interest B.V. • DBS Bank Ltd. • ING Bank N.V. • Nomura International plc. • Standard Chartered Bank. كموزعين لشهادات الإيداع لتوزيع مذكرة المعلومات على المشتريين المحتملين.	
Significant effect of the material information on the financial position of the company	Diversifying the Bank's funding sources and enhancing its liquidity management capabilities.	تنويع مصادر تمويل البنك وتعزيز قدراته في إدارة السيولة.	أثر المعطومة الجوهرية المركز المالي للشركة



Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a listed company, which is a member of a group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies' which are members of the same group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.